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Sz.P. 
Ewa Fronczek 
Radna Rady Miejskiej  
w Czeladzi  

           

 

 

 

 

               W odpowiedzi na interpelację z dnia 1 grudnia 2020 r. w sprawie nasadzeń drzew 

wzdłuż ścieżki rowerowej na Osiedlu Auby uprzejmie informuję, że po uchwaleniu przez Radę Miejską 

budżetu na 2021 rok zostaną przeanalizowane wszystkie potrzeby pod kątem dostępnych środków 

finansowych i możliwości technicznych. Wniosek zgłoszony przez Panią Radną został ujęty w planie 

nasadzeń zieleni w mieście.   

 

 

 

 

                   Burmistrz 
 
         mgr Zbigniew Szaleniec 
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